
PROTOKÓŁ nr XVI/2025 

Z XVI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 23 kwietnia 2025 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XVI sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok godz. 12:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Dyrektor MP Nr 3, która przekazała 

zaproszenie na jubileusz 55-lecia Miejskiego Przedszkola Nr 3 w Sierpcu w dniu  

23 maja o godz. 16:00 w CKiSZ w Sierpcu. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

obrad? 

Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłosił wniosek formalny o zdjęcie pkt. 9 z dziennego 

porządku obrad z uwagi na to, że nie doszło do zawarcia umowy najmu 

nieruchomości przy ul. Targowej w Sierpcu, która wymagała zgody Rady Miejskiej. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie pkt. 9 z dziennego porządku 

obrad. 



Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał zmieniony porządek obrad i poddał 

go pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad po zmianach. 

Rada w Głosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad po zmianach – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XV sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi, 

protokół uważa się za przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, udzielił Informacji na temat działań i 

wydarzeń, w których Radni uczestniczyli w okresie międzysesyjnym. Na temat 

przebiegu i tematyki posiedzenia Komisji Budżetu w dniu 22 kwietnia br. informacji 

udzielił jej Wiceprzewodniczący, p. D. Sieciński. Jako kolejna głos zabrała 

Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, zdając relację z jej posiedzenia 

w dniu 26 marca br., na której procedowana była petycja mieszkańców  

ul. Kochanowskiego w sprawie sprzeciwu wobec planów postawienia znaków 



zakazu zatrzymywania oraz postoju na tej ulicy i było to drugie spotkanie w sprawie 

tejże petycji. Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  

p. A. Balcerowski, który poinformował o przebiegu kontroli w miejskiej Bibliotece 

Publicznej w Sierpcu w dniu 9 kwietnia br. nadmieniając, iż obchodzi ona w tym roku 

80-lecie. Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Frydrychowicz, zdał relację z 

przebiegu posiedzenia w dniu 14 kwietnia br., jak również poinformował o 

sformułowanym przez Komisję wniosku formalnym o zwiększenie dodatku 

funkcyjnego z 300 zł do 400 zł dla nauczycieli pełniących wychowawstwo w 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto 

Sierpc. Przewodnicząca Komisji Weryfikacyjnej, p. B. Gil, poinformowała o pracach 

Komisji  nad wnioskiem dla „Zasłużonej dla Miasta Sierpca”  

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 22 marca 2025 r  

do 18 kwietnia 2025 r. -  załącznik nr 4 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy zmienił się koszt utworzenia zielonej przestrzeni przy  

ul. Paderewskiego, czy są to dodatkowe pieniądze? W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, 

że jest to kolejny etap, tym razem nasadzenia. 

W tym miejscu Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przekazał dalsze prowadzenie 

obrad sesji Wiceprzewodniczącemu RM, p. W. Skorłutowskiemu. 

 6. Uchwała RM ws. nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Miasto Sierpc 

a Gminą Radzymin. 

O przedstawienie projektu uchwały został poproszony Burmistrz, p. J. Perzyński, który 

podał argumenty, dla których podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Dodał, iż podobna uchwała została podjęta przez Gminę Radzymin. Radna,  

p. B. Gil, zwróciła się o dodatkowe informacje dotyczące pułkownika Mieczysława 

Chojnackiego ”Młodzika” do Dyrektora Pracowni Dokumentacji Dziejów Miasta 

Sierpc, p. M. Webera, który udzielił wyczerpujących informacji w tym temacie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Miasto Sierpc a 

Gminą Radzymin. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

148/XVI/2025 RM  ws. nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Miasto 

Sierpc a Gminą Radzymin - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 



NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

7. Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

środkowej i południowej części miasta Sierpca. 

Radna, p. B. Gil, zapytała o zapisy w par. 9 pkt.4 dotyczącym dostępności terenu dla 

osób niepełnosprawnych i czy w związku z tym będą musiały znaleźć się pieniądze 

na usuwanie barier architektonicznych? 

Tytułem wprowadzenia do projektu tego planu Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił,  

iż dokonuje się w nim zmian z uwagi na konieczność dostosowania się do 

zmieniających się przepisów nadrzędnych, np. montowaniu fotowoltaiki na 

dachach. Dodał, że był on wykładany trzykrotnie. Za pierwszym razem było ok. 20 

uwag, w kolejnych wyłożeniach było już ich mniej a w trzecim wyłożeniu uwagi nie 

zostały zgłoszone a wszystkie uwagi zawarte są w załączniku nr 2 projektu uchwały. 

Burmistrz odpowiedział, że bariery architektoniczne są likwidowane podczas prac 

remontowych. Radna, p. B. Gil, zauważyła, że najwięcej uwag dotyczy parkingów  

i zapytała, czy rozwiązania są korzystne dla mieszkańców? Zapytała też, czy łaźnia 

miejska, która jest od 1918 r., należy do zabytków. Na temat barier 

architektonicznych wyjaśnień udzieliła Urbanista, p. E. Stachowiak. Poinformowała 

również, że łaźnia miejska nie znajduje się w granicach tego planu miejscowego, ale 

została objęta ochroną w uchwale dotyczącej innego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

środkowej i południowej części miasta Sierpca. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

149/XVI/2025 RM  ws. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru środkowej i południowej części miasta Sierpca - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski 

Radna, p. B. Gil, poprosiła jeszcze o wyjaśnienia dotyczące rozstrzygnięcia 

zgłoszonych uwag do planu, czy są one korzystne dla mieszkańców? Pani 

Stachowiak odpowiedziała, że chociaż uwagi literalnie nie zostały częściowo 

uwzględnione, ale w rzeczywistości zostały uwzględnione w inny sposób, 

korzystniejszy jeszcze, niż mieszkańcy zgłaszali. 



8. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 47/V/2007 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 4 

kwietnia 2007 r. w sprawie utworzenia instytucji kultury. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, ze w tych 

zmianach Pracownia Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc zostaje wyposażona w 

budynek dworca z zastrzeżeniem, że dotyczy to całego budynku z wyłączeniem, co 

dokładnie obrazuje załączona mapa, których przestrzeni to przekazanie nie dotyczy. 

Nie dotyczy I piętra, które będzie w całości przekazane we władanie miasta oraz 

serwerowni w piwnicy, która zostaje dalej w posiadaniu miasta. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, ile metrów kwadratowych będzie teraz posiadała Pracownia Dziejów, ilu 

pracowników będzie zatrudnionych i na czym będzie polegało uzyskiwanie 

wpływów z wynajmu i dzierżawy składników majątkowych i kto to będzie uzyskiwał? 

Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedział, że w myśli porozumienia z Kolejami 

Mazowieckimi część budynku, po prawej stronie, które będzie przekazane na mocy 

odrębnego porozumienia już między Pracownią Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc 

a Kolejami Mazowieckimi, będzie przekazana w użytkowanie Kolejom Mazowieckim, 

w związku z czym będą one zobowiązane do tego, żeby opłacać koszty związane z 

funkcjonowaniem swojej powierzchni i dołożyć się do sprzątania budynku i stąd 

mowa o dodatkowych wpływach, które będą rozliczane przez Pracownię 

Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpc. Dyrektor Pracowni, p. M. Weber, wyjaśnił, że 

powierzchnia jest podobna do poprzedniej lokalizacji i w chwili obecnej jest 

zatrudnionych dwóch pracowników a w planach jest zatrudnienie jeszcze jednej 

osoby, specjalisty administracyjno – technicznego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 47/V/2007 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 4 

kwietnia 2007 r. w sprawie utworzenia instytucji kultury. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

150/XVI/2025 RM  ws. zmiany uchwały nr 47/V/2007 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 4 

kwietnia 2007 r. w sprawie utworzenia instytucji kultury - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

Radny, p. K. Skrzyński, zgłosił uwagi do załącznika graficznego uchwały.  

W odpowiedzi Naczelnik, p. W. Szpejcher, wyjaśniła, że zostały zmienione załączniki 

graficzne, które zostały dołączone dzisiaj. 

9. Uchwała RM ws. kontynuacji najmu nieruchomości w drodze bezprzetargowej na 

okres 9 miesięcy - ul. Targowa. (punkt zdjęto z porządku obrad) 



 10. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Braci Tułodzieckich 23A. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, zapytał, czy do tych projektów uchwał 

są pytania. Żadne pytania nie padły wobec czego Wiceprzewodniczący RM poddał 

pod głosowanie następujące po sobie projekty uchwał dotyczące sprzedaży z 

bonifikatą lokali mieszkalnych. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Braci Tułodzieckich 23A. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

151/XVI/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Braci Tułodzieckich 23A - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Bukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

11. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

152/XVI/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21- załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

153/XVI/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 25- załącznik nr 

10 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

154/XVI/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wiosny Ludów 9- załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

14. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 4. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 4. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

155/XVI/2025 RM  ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Wyzwolenia 4- załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy te mieszkania znajdowały się w blokach, których teraz 

zarządcą jest TBS, czy jeszcze ZGKiM? Kto weźmie pieniądze za te sprzedane 

mieszkania? Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniła, że cały majątek, który został teraz 

przegłosowany i został zbyty należał do Gminy Miasta Sierpc. Wszystkie fundusze, 

które pochodzą ze sprzedaży majątku gminy, przychodzą na rachunki dochodów 

budżetu gminy i obsługuje je Urząd Miejski w Sierpcu. Zgodnie z podjętą wcześniej 

uchwałą, zgodnie z którą te środki przechodzą i są rozdzielane w klasyfikacji 

budżetowej na subkonta, które widać, że do dyspozycji Rady Miejskiej Sierpca jest 

40% a do dyspozycji Burmistrza Miasta jest 60%, zgodnie z wolą Radnych. Jeśli chodzi 

o administrowanie zasobem gminnym, należy to teraz do spółki TBS i TBS wykonuje to 

w akcie powierzenia za miasto. 

15. Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 



Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, odczytał projekt uchwały. Z uwagi na 

brak pytań Wiceprzewodniczący RM poddał przedmiotową uchwałę pod 

głosowanie. Głosowanie odbyło się w systemie tajnym. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

156/XVI/2025 RM  ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" -  

załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

16. Uchwała RM ws. petycji dotyczącej planowanego wprowadzenia zakazu postoju 

i zakazu zatrzymywania się pojazdów na ul. J. Kochanowskiego w Sierpcu. 

W tym punkcie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska, 

która poinformowała, że petycja była procedowana dwukrotnie. Na pierwszym 

posiedzeniu Komisja zapoznała się z petycją oraz przeanalizowała głosy 

mieszkańców złożone pod petycją. Komisja otrzymała w tej sprawie opinię 

Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów zawierającą przepisy, w myśl których ta 

zmiana organizacji ruchu nastąpiła oraz opinię Wydziału Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Sierpcu, jak również zobowiązała członków Komisji 

Bezpieczeństwa do przeprowadzenia ponownych konsultacji społecznych tak, aby 

wszyscy właściciele posesji przy tej ulicy mogli się w tej kwestii wypowiedzieć, 

zapoznawszy się oczywiście z planem tej zmiany i komisja na ostatnim posiedzeniu 

dysponowała listą podpisów mieszkańców właściwie wszystkich posesji. Następnie 

Pani Szewczykowska odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. W uzupełnieniu 

dodała, że jednak większość mieszkańców tej ulicy uważa, że zmiana organizacji 

ruchu jest zasadna. W związku z tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała tą 

petycje za bezzasadną. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji dotyczącej planowanego wprowadzenia zakazu postoju i 

zakazu zatrzymywania się pojazdów na ul. J. Kochanowskiego w Sierpcu. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

157/XVI/2025 RM  ws. petycji dotyczącej planowanego wprowadzenia zakazu 

postoju i zakazu zatrzymywania się pojazdów na ul. J. Kochanowskiego w Sierpcu -  

załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Sieciński 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

17. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Skarbnik, p. K. Joniak, wymieniając 

najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, m.in. kwota 115 000 zł 

pochodząca z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego związana z pomocą 

obywatelom Ukrainy, 21 600 zł za zajecie pasa drogi, kwota 50 000 zł, która jest 

zwiększeniem odsetek ze środków ulokowanych na lokatach Gminy Miasta Sierpc w 

banku, kwota 285 000 zł, są to środki przychodzące z ZUS dla żłobka. Łączna kwota 

zwiększeń z wypracowanych dochodów wynosi 393 095,15 zł. Przeznacza się je na 

gospodarkę mieszkaniowym zasobem gminy w kwocie 7 034,52 zł, to są opłaty i 

składki, odsetki 557,22 zł, koszty postępowania 200,08 zł. Następnie w szkołach 

podstawowych kwota 2 835,40 zł, to jest inwestycja pod nazwą „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Szkole Podstawowej  

nr 3. Jest to kwota związana z inwestycją i możliwością podpisania umowy z Energa 

Operator na dodatkowe zasilanie. Dalej kwota 37 000 zł na utrzymanie zieleni miasta, 

kwota 250 000 zł, jest to dotacja na Sierpecki Festiwal Smaków, kwota 200 000 zł na 

oczyszczanie miasta, zakup usług pozostałych. Radna, p. B. Gil, zapytała, na co 

została przeznaczona kwota 2 835 zł? Skarbnik wyjaśniła, że jest to paragraf 605, czyli 

wydatki majątkowe i dotyczy zadania „Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z 

zadaszeniem o stałej konstrukcji przy Szkole Podstawowej nr 3, o czym była mowa 

wcześniej. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

158/XVI/2025 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2025 rok - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

18. Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025 za 

rok 2024. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, poprosił o głos Pełnomocnika 

Burmistrza ds. Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 



Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, p. Grzegorza Żelasko, który 

przedstawił i omówił raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 

rok. Radna, p. B. Gil, zapytała, kto wybiera i gdzie zamawia dla placówek 

oświatowych programy profilaktyczne. Pełnomocnik Burmistrza odpowiedział, że 

programy profilaktyczne są uzgadniane z pedagogami szkolnymi, w uzgodnieniu i 

przy akceptacji Skarbnika. Radna Gil dopytała, kto decyduje o programach, o 

wyjazdach profilaktyczno – sportowych, kto tworzy grupy wyjazdowe. Pan Żelasko 

odpowiedział, że programy dobierają pedagodzy szkolni. Co do zajęć sportowych, 

to jest to w ramach tzw. dotacji celowej z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jest prowadzony wykaz ilości osób 

korzystających z poszczególnych poziomów profilaktyki i czy jest prowadzona 

uniwersalna, selektywna, czy wykazująca? Ile osób w placówkach oświatowych w 

Sierpcu jest przeszkolonych w zakresie profilaktyki. Ad vocem Radna,  

p. J. Szewczykowska, wypowiedziała się na temat działania profilaktycznego 

poprzez rozpowszechnianie ulotek. Pan Żelasko wyjaśnił, że osoby mogą być 

przeszkoleni z konkretnych działań a nie z programów. Radna Gil zapytała, ile dzieci i 

młodzieży korzystało ze świetlicy środowiskowej. Pełnomocnik Burmistrza 

odpowiedział, że do świetlicy uczęszcza 26 dzieci. Radna Gil zapytała, ile było 

posiedzeń Komisji w 2024 r. i jaki jest skład osobowy tej komisji? Pan Żelasko 

odpowiedział, że skład komisji jest podany w Zarządzeniu Burmistrza Nr 27/WO/2020 

wydanego w tej sprawie w dniu 17 lutego 2020 r. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025 za 

rok 2024. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła raport z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2025 za 2024 rok - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Roznoch 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny, p. K. Skrzyński, odczytał treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie –  

2 interpelacje- załącznik nr 17. Skierował również zapytanie od mieszkańców, czy jest 

przewidziana w ramach modernizacji Jeziórek zejście do Jeziórek z chodnika  



w rejonie ul. Fredry i ul. Piastowskiej i dotyczące przejścia dla pieszych na  

ul. Piastowskiej, w pobliżu ul. Dworcowej oraz w sprawie spotkania informacyjnego 

na temat biogazowni. Radna, p. B. Gil, przedstawiła interpelacje na temat odpadów 

wielkogabarytowych, jak w palcówkach oświatowych został zorganizowany Dzień 

Ziemi oraz miejsc schronienia w Sierpcu. Zgłosiła też, że na wysokości bloku przy  

ul. Jana Pawła II 32 są dziury, jak przebiega przydział pieniędzy dla uczniów 

korzystających z nauczania indywidualnego z powodu niepełnosprawności. 

 20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Burmistrza, p. P. Nowakowski, poinformował, że na temat kosztów SIM oraz 

masztu na budynku Urzędu Miejskiego odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

Na temat zejścia do Jeziórek i dziur przy ul. Jana Pawła II 32 odpowiedzi udzielił 

Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki. Na temat gabarytów odpowiedzi udzieliła Naczelnik 

WSK, p. L. Rymer. W tym miejscu wywiązała się dyskusja na temat dostosowywania 

się mieszkańców do terminów odbioru odpadów wielkogabarytowych. Na pytanie 

odnośnie schronów informacji udzielił Inspektor ZK, p. T. Górzyński, wyjaśniając, iż 

zarówno w zasobach publicznych, jak i prywatnych, nie ma żadnego obiektu, który 

spełnia wymogi schronu. Na temat uczniów niepełnosprawnych i obchodów Dnia 

Ziemi odpowiedzi udzielił Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski. 

 21. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o terminie kolejnej sesji w dniu 

21 maja br. o godz. 11:00 oraz przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych 

przez Radnych. Radna, p. B. Gil, poruszyła sprawę budynku dawnej łaźni miejskiej. W 

tej sprawie głos zabrał również Radny, p. D. Sieciński. 

 22. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Wojciech 

Skorłutowski zamknął obrady XVI sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

  

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Wojciech Skorłutowski   

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


